
Schriftelijke vragen aan het college

De lijsttrekkers hebben eerder dit jaar afgesproken om na de verkiezingen met
een onafhankelijke informateur aan de slag te gaan. Naar aanleiding van dit
besluit heeft het bureau Necker van Naem een opdracht gekregen (t.w.v. €
18.000,-) en zijn de verkennende gesprekken met mevrouw Lauryan Bakker gestart. 

In de openbare vergadering van 14 april jl. hebben de voorgestelde coalitiepartijen aangegeven om 
het proces met dit bureau te willen voorzetten. De heer Roel Freeke heeft als formateur dit proces 
begeleid. In de openbare raadsvergadering van 9 juni jl. hebben de coalitiepartijen teruggeblikt en 
uitgesproken dat ook de ambtelijke organisatie dit proces heeft ondersteund. 

De PvdA-fractie wil weten hoeveel de formatie de gemeente Papendrecht heeft gekost. 
Wij verzoeken het college om de volgende informatie aan te leveren: 

1. De inhuurkosten van bureau Necker van Naem (€);
2. Welke werkzaamheden door dit bureau zijn uitgevoerd (omschrijving);
3. De ureninzet door de ambtelijke organisatie (uren).

Daarnaast wil de PvdA-fractie weten of de kosten opwegen tegen de baten. Tijdens de openbare 
vergadering van 9 juni jl. heeft de fractie aan de coalitiepartijen hier een vraag over gesteld. Op deze 
vraag is een antwoord uitgebleven. 
Ten aanzien van het formatieproces stellen wij de volgende vraag: 

4. Welke mogelijkheden waren er volgens het college om deze werkzaamheden volledig zelf uit 
te voeren? 
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